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Økonomiplan 2015 - 2018  

 

Vedlegg: 

Økonomiplan 2015 

Særutskrift 30.10.14 budsjett kontrollutvalet Lindås 

Søknad om opparbeiding av parkeringsplass ved Ostereidet kyrkje 

Lindås kyrkjelege fellesråd - søknad om auka investeringstilskot frå 2015 

Lindås kyrkjelege fellesråd - søknad om driftstilskot for 2015 

Lindås kyrkjelege fellesråd - innspel i budsjetthandsaminga 

ER protokoll 13.05.2014 

Uttale økonomiplan - NITO 

Uttale økonomiplan - utdanningsforbundet 

FF Innspel økonomiplan 

Uttale økonomiplan - NSF 

Innspel til økonomiplanen(2) 

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Sjå økonomiplan 2015 – 2018 s 5 

 

Formannskapet - 108/14 
 

FO - behandling: 
Framlegget frå FRP fekk 2 røyster og fall (Frp) 

Framlegget frå AP fekk 2 røyster og fall (AP) 

Framlegget frå SP fekk 1 røyst og fall (SP) 

Framlegget frå Krf, H og V vart vedteke med 6 røyster (Krf, H og V) 

 



 

FO - vedtak: 
Framlegg fråKrf, H, V 

 

 
 



 
 



 
 

 
 



 
 

 
 

Verbalpunkt skule 
Eventuelle endringar av skulestruktur, herunder Myking, Kløvheim, Eikanger og Ostereidet 
barneskular, skal takast stilling til i samband med rullering av kommunedelplan skule i 2015. I 
denne samanheng skal tidsplan for gjennomføring av eventuelle endringar avklarast, og 
økonomiske konsekvensar, både drifts- og investeringsmessig, skal kvalitetssikrast. 
Forbetringsprogrammet og økonomiplan skal oppdaterast. 
 
Verbalpunkt fleirbrukshall Alversund 
Det er eit mål å få bygd ein fleirbrukshall i Alversund, i tilknytning til Alversund skule, og i 
samanheng med rehabilitering av skulen. Kommunestyret ber rådmannen greia ut prosjektet 
vidare, med sikte påframlegging til formannskapet i mars 2015. Følgjande føringar skal 
leggjast til grunn: 

· Plassering og utforming som sikrar god sambruk med skulen 
· Ein samarbeidsmodell med Alversundbygda, både i planfase, byggefase og 

driftsfase, etter mønster frå Lindåshallen 
· Ei økonomisk ramme på60 mill., samstundes som ramma for 

rehabiliteringsprosjektet vert redusert med 10 mill. 
· Ein finansieringsplan som sikrar optimal momsrefusjon, tippemidlar, 

bygdemidlar og sponsormidlar 
 

Verbalpunkt «Inn på tunet» 
Kommunestyret ser verdien av konseptet  «Inn påtunet» og ønskjer at kommunen medverkar 



til eit tettare samarbeid mellom landbruksnæringa og barnehagar og skular i kommunen. 
Kommunestyret ber rådmannen greie ut korleis eit konsept som innbyr barnehagar og skular 
til å komme på gardsbesøk og nytte garden i ein del av opplæringa, kan organiserast og 
finansierast.  
 
Verbalpunkt Barnevern 
Alle barn i Lindås kommune skal sikrest gode omsorgsvilkår jmf. Barnevernloven. Det vert 
forventa at det vert sett  i verk tiltak for å redusera kostnadsnivået i barnevernet knytt til drift 
og tiltak. Det må sikrast at alle forsterkninger knytt til plasseringstiltak skal væra avklart og 
avtalt med BUFETAT slik at kommunen sin andel ikkje overstig den kommunale eigenandel 
jmf. barnevernsloven 9-4 og 9-5 prop 1s. 
 
 

 

Arbeidsmiljøutvalet - 063/14 
 

AMU - behandling: 
Ass.rådmann Hogne Haugsdal og rådmann Ørjan R.Forthun orienterte til  saka. 
Meldinga vert teke til orientering. Samrøystes. 

 

 

AMU - vedtak: 
Meldinga er teke til orientering. 

 

 

Kommunestyret - 119/14 
 

KO - behandling: 
Etter loddtrekking vart rekkefølgje for innleiing frå partia følgjande: FRP, SP, AP, H, V, KRF. 

Framlegg frå FRP: 

Som framlegg i formannskapet 20.11.2014 

Framlegget fekk 5 røyster og fall (FRP) 

Framlegg frå AP: 

Som framlegg i formannskapet 20.11.2014 

Framlegget fekk 6 røyster og fall (AP) 

Framlegg frå SP: 

Frå valet 2015 skal godtgjersle til ordførar vera lik godtglersle til stortingsrepresentantane og 
godtgjersle til varaordførar skal vera 20% av ordførargodtgjersla. Endringa må og takast inn i 
politisk styringsstruktur og reglement for Lindås kommune. 



Framlegget fekk 3 røyster og fall (SP og O.Kristiansen-V) 

Framlegg H, KRF, V og SP: 

Som innstillinga frå formannskapet 20.12.2014. 

Framlegget vart vedteke med 19 røyster (H, KRF, V og SP) 

Verbalpunkt: 

Felles verbalpunkt: 

1. Kommunestyret bed rådmannen utgreie kostnader med å innføre felles søskenmoderasjon 
for søsken som går i SFO og barnehage. Ved moderasjon i private barnehagar tek 
kommunen kostnadene, dette til budsjett 2016 og økonomiplan 2016-2019. 
2. Kommunestyret bed rådmannen utgreie behovet for endra veterinæravtale på dagtid til 
revidert budsjett 2015. 
 
3. Kommunestyret bed rådmannen vektleggja etablering av ladepunkt for el-bil ved 
kommunale parkeringsplassar. 
4. Fleirbrukshall Alversund 
 
Det er eit mål å få bygd ein fleirbrukshall i Alversund, i tilknytning til Alversund skule, og i 
samanheng med rehabilitering av skulen. Kommunestyret ber rådmannen greia ut prosjektet 
vidare, 
med sikte påframlegging til formannskapet i mars 2015. Følgjande føringar skal leggjast til 
grunn: 
· Plassering og utforming som sikrar god sambruk med skulen 
· Ein samarbeidsmodell med Alversundbygda, både i planfase, byggefase og driftsfase, 
etter mønster frå Lindåshallen 
· Ei økonomisk ramme på 60 mill., samstundes som ramma for rehabiliteringsprosjektet 
vert redusert med 10 mill. 
· Ein finansieringsplan som sikrar optimal momsrefusjon, tippemidlar, bygdemidlar og 
Sponsormidlar 
5. «Inn på tunet» 
 
Kommunestyret ser verdien av konseptet «Inn på tunet» og ønskjer at kommunen medverkar 
til eit 
tettare samarbeid mellom landbruksnæringa, barnehagar og skular i kommunen. 
Kommunestyret 
ber rådmannen greie ut korleis eit konsept som innbyr barnehagar og skular til å komme på 
gardsbesøk og nytte garden i ein del av opplæringa, kan organiserast og finansierast. 
6. Områdeplan Knarvik sentrum 
Kommunestyret ber rådmannen greia ut alternative strategival for kommunen si rolle i 
samband med utbygginga av Knarvik sentrumsrområde, med utgangspunkt i områdeplan for 
Knarvik sentrum. Utgreiinga skal innehalda mellom anna: 
-          Kommunens mål og ambisjon i gjennomføringa av planen 
-          Ulike strategiar for å oppnå målet 
-          Vurdering av ulike alternativ for organisering 
-          Krav til kompetanse og ressurser 
-          Finansiering, herunder investering og forskottering 
-          Økonomiske konsekvensar for kommunen, samt risikovurdering  
-          Vurdering av framdriftsplan og prosess med gjennomføring av planen 
Utgreiinga skal munna ut i ei politisk sak med innstilling frå rådmann til møte i formannskapet 



30. april 2015. Rådmannen skal også legge fram eit prosjektmandat i neste 
formannskapsmøte i februar 2015. Kostnader med utgreiinga vert dekka av 
infrastrukturfondet. 
7. - Gjennom statsbudsjetet 2015 har Lindås kommune fått auka ramme meint til å styrkje 
helsestasjonen og skuletjenesta. 
- KO ber rådmannen følgje opp dette. 
 
8. Kommunestyret bed rådmannen utgreie kostnader med å innføre felles søskenmoderasjon 
for søsken som går i SFO og barnehage. Ved moderasjon i private barnehagar tek 
kommunen kostnadene, dette til budsjett 2016 og økonomiplan 2016-2019. 
9. Kommunestyret bed rådmannen utgreie behovet for endra veterinæravtale på dagtid til 
revidert budsjett 2015. 
10. Kommunestyret bed rådmannen følgja opp veksten av statlege midlar, dei frie inntektene, 
meint som opptrapping for styrkje helsestasjon- skulehelsetenesta ved at dette gjenspeilast i 
auka tenesteyting. 
11. Kommunestyret bed rådmannen vektleggja etablering av ladepunkt for el-bil ved 
kommunale parkeringsplassar. 
Punkt 12 i rådmannen sitt framlegg vert erstatta med: Ordførar og varaordførar sin 
godtgjersle vert dekka etter 18. 9 i politisk styringsstruktur og reglement for Lindås kommune. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
Framlegg frå H, Krf, V: 
Verbalpunkt skule 
Eventuelle endringar av skulestruktur, herunder Myking, Kløvheim, Eikanger og Ostereidet 
barneskular, skal takast stilling til i samband med rullering av kommunedelplan skule i 2015. I 
denne samanheng skal tidsplan for gjennomføring av eventuelle endringar avklarast, og 
økonomiske konsekvensar, både drifts- og investeringsmessig, skal kvalitetssikrast. 
Forbetringsprogrammet og økonomiplan skal oppdaterast. 
Framlegget vart vedteke mot 2 røyster (J.Hellestveit-Sp og K.Gjerstad-Sp) 

 
 
Framlegg frå FRP: 

Kommunestyret ønskjer ei sak om eigedomsskatten, der ein ser på effekten av å redusera 
denne i forhold til å sikra arbeidsplassar og næringsverksemd i Lindås kommune.  

Rådmannen legg fram sak i samband med økonomisamlinga i juni 2015. 

Framlegget vart vedteke med 16 røyster (FRP, H, K.Gaulen-Krf, O.Mjøs-Krf, K.Romarheim-
Krf og A.Byrknes-Krf) 

 

 

 

KO - vedtak: 



 

 
 

 
 



 
 

 
 



 
 

 
 

Verbalpunkt: 

1. Investeringsbudsjettet for 2015 er basert på forventa framdrift på tidlegare vedtekne 
og ein del nye mindre prosjekt, og er retningsgjevande for dei seinare åra i 
økonomiplanperioden. Ut frå denne framdriftsplanen tar Lindås kommune opp nye 
lån på i alt 163 866 000kr i 2015. Rådmannen får fullmakt til å godkjenne opptak av 
låna. 

2. Økonomiplan for 2015-2018 og årsbudsjett for 2015 blir vedteke. Årsbudsjettet for 
2015 blir vedteke på sum netto driftsrammer for dei seks tenesteområda, jf. eigen 
tabell. 

3. Rådmannen får fullmakt til å fordele sentralt avsett lønsauke og pensjon til 
tenesteområda. Rådmannen får også fullmakt til å fordela sentral avsetning til 
grunnskulen knytt til skyss, symjeopplæring og utdanningsval. Tilsvarande for 
sentralt avsette midlar til målretta seniortiltak, og omfordeling av kompetansemidlar 
ut frå dokumenterte behov. 

4. I medhald av eigedomsskattelova, §§ 2 og 3 bokstav c), skal det for skatteåret 2015 
skrivast ut eigedomsskatt på verk og bruk. Eigedomsskattesatsen er 7 promille (jf. 
esktl. §11). Eigedomsskatten skal betalast i to terminar. Ved taksering og utskriving 
av eigedomsskatt bruker kommunen vedtekter for taksering av eigedomsskatt 
gjeldande frå 1.1.2013. 



5. Formannskapet får fullmakt til å avgjera einskildsaker om skattefritak og nedsetting-
/ettergjeving. 

6. Kompensasjonen for meirverdiavgift vedrørande Lindås kyrkjelege fellesråd sine 
investeringar, skal refunderast til Lindås kommune (unnateke ny kyrkje i Knarvik). 

7. Det vert gjeve ei ramme på 950 000 kr til kontrollutvalet. 

8. Det skal overførast 500 000 kr frå generelt disposisjonsfond til næringsfond. 

9. Det overførast 5 000 000 kr frå generelt disposisjonsfond til infrastruktur fond. Eigne 
retningslinjer for bruk av fond skal vedtakast i kommunestyret før fondet vert nytta. 

10. Det vert gjeve eit driftstilskot til Lindås kyrkjelege fellesråd på 10 700 000 kr. 

11. Skatteøre vert sett lik maksimal sats i samsvar med Stortinget sitt vedtak om 
kommunalt skatteøre. 

12. Ordførar og varaordførar sin godtgjersle vert dekka etter 18. 9 i politisk 
styringsstruktur og reglement for Lindås kommune. 

13. Kommunestyret bed rådmannen utgreie kostnader med å innføre felles 
søskenmoderasjon for søsken som går i SFO og barnehage. Ved moderasjon i 
private barnehagar tek kommunen kostnadene, dette til budsjett 2016 og 
økonomiplan 2016-2019. 
 

14.Kommunestyret bed rådmannen utgreie behovet for endra veterinæravtale på dagtid til 
revidert budsjett 2015.  
 
15. Kommunestyret bed rådmannen vektleggja etablering av ladepunkt for el-bil ved 
kommunale parkeringsplassar. 
16. Fleirbrukshall Alversund 
Det er eit mål å få bygd ein fleirbrukshall i Alversund, i tilknytning til Alversund skule, og i 
samanheng med rehabilitering av skulen. Kommunestyret ber rådmannen greia ut prosjektet 
vidare, 
med sikte på framlegging til formannskapet i mars 2015. Følgjande føringar skal leggjast til 
grunn: 
· Plassering og utforming som sikrar god sambruk med skulen 
· Ein samarbeidsmodell med Alversundbygda, både i planfase, byggefase og driftsfase, 
etter mønster frå Lindåshallen 
· Ei økonomisk ramme på 60 mill., samstundes som ramma for rehabiliteringsprosjektet 
vert redusert med 10 mill. 
· Ein finansieringsplan som sikrar optimal momsrefusjon, tippemidlar, bygdemidlar og 
Sponsormidlar. 
17. «Inn på tunet» 
Kommunestyret ser verdien av konseptet «Inn på tunet» og ønskjer at kommunen medverkar 
til eit 
tettare samarbeid mellom landbruksnæringa, barnehagar og skular i kommunen. 
Kommunestyret 
ber rådmannen greie ut korleis eit konsept som innbyr barnehagar og skular til å komme på 
gardsbesøk og nytte garden i ein del av opplæringa, kan organiserast og finansierast. 
18. Områdeplan Knarvik sentrum 
Kommunestyret ber rådmannen greia ut alternative strategival for kommunen si rolle i 
samband med utbygginga av Knarvik sentrumsrområde, med utgangspunkt i områdeplan for 
Knarvik sentrum. Utgreiinga skal innehalda mellom anna: 
-          Kommunens mål og ambisjon i gjennomføringa av planen 
-          Ulike strategiar for å oppnå målet 
-          Vurdering av ulike alternativ for organisering 
-          Krav til kompetanse og ressurser 



-          Finansiering, herunder investering og forskottering 
-          Økonomiske konsekvensar for kommunen, samt risikovurdering  
-          Vurdering av framdriftsplan og prosess med gjennomføring av planen 
Utgreiinga skal munna ut i ei politisk sak med innstilling frå rådmann til møte i formannskapet 
30. april 2015. Rådmannen skal også legge fram eit prosjektmandat i neste 
formannskapsmøte i februar 2015. Kostnader med utgreiinga vert dekka av 
infrastrukturfondet. 
19. - Gjennom statsbudsjetet 2015 har Lindås kommune fått auka ramme meint til å styrkje 
helsestasjonen og skuletjenesta. 
- KO ber rådmannen følgje opp dette. 
 
20. Eventuelle endringar av skulestruktur, herunder Myking, Kløvheim, Eikanger og 
Ostereidet barneskular, skal takast stilling til i samband med rullering av kommunedelplan 
skule i 2015. I denne samanheng skal tidsplan for gjennomføring av eventuelle endringar 
avklarast, og økonomiske konsekvensar, både drifts- og investeringsmessig, skal 
kvalitetssikrast. Forbetringsprogrammet og økonomiplan skal oppdaterast. 
 
21.Kommunestyret ønskjer ei sak om eigedomsskatten, der ein ser på effekten av å 
redusera denne i forhold til å sikra arbeidsplassar og næringsverksemd i Lindås kommune.  
Rådmannen legg fram sak i samband med økonomisamlinga i juni 2015. 

 

 

 
 
Saksopplysningar: 
Politisk handsaming 

Saka har vore til uttale i: 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 10.11.2014 sak 20/14:  
Råd for menneske med nedsett funksjonevne har ingen merknader til planen, og rådet tek 
planen til etterretning. 

Administrasjonsutvalet 11.11.2014 sak 20/14: 
Økonomiplanen er teke til orientering. 

Eldreråd 11.11.2014 sak 26/14 (sjå og uttale frå eldrerådet 13.05.2014-ligg ved):  
Eldrerådet registrerer at: 
· Logoped/helsesøster for eldre ikkje er med i budsjettframlegget. 
· Brosjyre for dei eldre er ikkje teke med i budsjettet, men vil bli vurdert av rådmannen 

om det vil være til nytte. 
· Skyss til seniortreffa ikkje fått med i budsjettet. 
· Lånte midlar fra "Lyngtunet" er gjort om av kommunestyret slik at nå er dei overført til 

"Storstova" permanent. 
· Lyngtunet er ei "ikke sak" 
· Omsorgsteknologiprosjektet er ei uviss sak når prosjektperioden er over 31.07.15.  

Eldrerådet liker ikkje utviklinga for dette prosjektet slik det ser ut i dag. 

 



AMU 24.11.2014 vert ettersendt 

Saka skal til innstilling i Formannskapet 

Saka skal avgjerast i Kommunestyret 
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